
ZÁPISNICA 

z 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Domaňovciach 

konaného dňa 14.novembra 2018 

 

 

Prítomní: 

Starostka obce : Ing. Martina Bednárová 

Poslanci OZ: Mgr. Júlia Čurillová, Mgr. Ivana Farkašovská, Marek Gonda, Ing. Ján Kamenický, Ján 

Lukáč, Marek Ruman, Iveta Salugová 

Ďalší prítomní: Ing. František Stanislav 

 

Program: 

1) Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2) Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3) Určenie zapisovateľa a overovateľov  zápisnice 

4) Kontrola plnenia uznesení 

5) Rozpočtové opatrenie č. 10/2018 

6) Rôzne 

7) Diskusia 

8) Uznesenie 

9) Záver 

 

K bodu 1:  

6. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Ing. Martina Bednárová 

a zároveň privítala prítomných poslancov obecného zastupiteľstva a hlavného kontrolóra obce Ing. 

Františka Stanislava. 

K bodu 2: 

Starostka obce oboznámila prítomných s programom zasadnutia OZ a po prečítaní vyzvala poslancov 

k jeho doplneniu, príp. pripomienkovaniu. Program bol schválený. 

K bodu 3: 

Starostka obce určila za zapisovateľku Mgr. Ivanu Farkašovskú a za overovateľov zápisnice boli 

navrhnutí Mgr. Júlia Čurillová a Ing. Ján Kamenický. 

K bodu 4: 

V tomto bode starostka obce vyzvala zástupcu starostky obce p. Jána Lukáča, aby predniesol kontrolu 

plnenia uznesení z predchádzajúceho OZ, ktorý skonštatoval, že: 

Uznesenia č. 26/2018 - 34/2018 boli splnené.   

 



K bodu 5:  

V tomto bode starostka oboznámila poslancov s rozpočtovým opatrením č. 10/2018 – presun 

finančných prostriedkov na výmenu okien vo výške 15.000Eur. Pán Lukáč sa spýtal pani starostky, či 

nemalo byť rozpočtové opatrenie urobené pred zadaním zákazky, na čo reagovala Mgr. Júlia  Čurillová, 

ktorá konštatovala, že podľa jej názoru došlo k viacerým pochybeniam a porušeniam zákonov. 

Uviedla, že: 

-  materiály k zasadnutiu zastupiteľstva neboli poslancom zaslané v stanovenej lehote, rozpočtové 

opatrenie č. 10/2018 v prílohe pozvánky na zasadnutie nebolo totožné s prerokúvaným opatrením – 

neschvaľuje sa v znení, v ktorom bolo poslancom predložené,  

- že každá finančná operácia musí byť vopred finančne krytá zastupiteľstvom schválenou čiastkou 

v rozpočte obce, čo sa v tomto prípade nestalo, preto sa súčasne opýtala starostky obce, či svojím 

podpisom overí súlad tejto finančnej operácie s rozpočtom pri finančnej kontrole, za ktorú ako štatutár 

obce zodpovedá.  

- ďalej sa poslankyňa Čurillová pýtala, či na túto zákazku bola vystavená objednávka alebo zmluva 

o dielo. Starostka jej odpovedala, že bola uzatvorená zmluva, tá je aj podpísaná. 

- poslankyňa Čurillová sa tiež pýtala, či nedôjde k navýšeniu schodku  rozpočtu obce, lebo v takomto 

prípade nie je možné po 31.8. v danom roku schvaľovať rozpočtové opatrenia, nakoľko z dodatočne 

poskytnutých podkladov, ktoré si z obecného úradu vyžiadala, to nie je možné vyčísliť.  

Mgr. Júlia Čurillová navrhla, aby hlavný kontrolór obce zahrnul do plánu kontrol na rok 2019 aj  

kontrolu rozpočtových opatrení vo vzťahu k dodržiavaniu zákona o rozpočtových pravidlách obce 

a finančnej kontrole za roky 2015-2018.  

Starostka požiadala pána kontrolóra aby do plánu kontrol zahrnul požiadavku pani Mgr. Čurillovej. 

Starostka si priznala chybu a  upovedomila poslancov, že o výmene okien sa diskutovalo na OZ v júli, 

kde sa rozhodlo, že z rezervného fondu pôjdu peniaze na rekonštrukciu obecnej komunikácie v časti 

od p. Gondu po p. Janečka a na výmenu okien na obecnom úrade a v kultúrnom dome.   

Poslankyňa Čurillová ale konštatovala, že na tomto zastupiteľstve sa iba hovorilo, na čo môžeme 

použiť zvyšné finančné prostriedky po realizácii uvedenej cesty, pričom k uvedenej výmene okien 

nebolo prijaté žiadne uznesenie obecného zastupiteľstva.  

Starostka sa v  úvode zastupiteľstva poslancom ospravedlnila  za omyl, ktorý nastal a vysvetlila prečo 

k nemu došlo. Zároveň uznala, že prepracované rozpočtové opatrenie síce nebolo poslancom zaslané, 

ale mailom bol každý upovedomený o zmene tohto rozpočtového opatrenia. Tiež si uznala, že si 

neuvedomila, že na zastupiteľstve v júli nebolo schválené rozpočtové opatrenie na výmenu okien, len 

sa o tom diskutovalo, čo je obsiahnuté aj v zápisnici. Avšak v domnení, že tomu tak je podpísala 

zmluvu na výmenu okien a dverí, ktorá bola aj zverejnená na stránke obce 10.10.2018. Starostka obce 

si uznala svoje pochybenie v tom, že podpísala zmluvu bez rozpočtového opatrenia. Upozornila však 

na to, že k použitiu finančných prostriedkov ešte nedošlo, pretože výmena ešte nie je dokončená - 

chýbajú vchodové dvere a že má v pláne  ešte realizovať osadenie žalúzií. A práve preto zvolala toto 

zasadnutie, na ktorom predložila rozpočtové opatrenie týkajúce sa presunu finančných prostriedkov 

rezervného fondu z miestnych komunikácii na výmenu okien a dverí. Vzhľadom na to, že dochádza 

len k presunu finančných prostriedkov medzi položkami, nie k samotnému zvýšeniu výdavkov k 

schodku rozpočtu v žiadnom prípade nedôjde. 

Poslankyňa Čurillová ďalej uviedla, že ak by obec Domaňovce bola napojená na štátnu pokladnicu tak, 

ako je dnes už svojím rozpočtom napojených mnoho obcí, faktúra za túto výmenu okien schvaľovaním 

finančných prostriedkov po realizácii akejkoľvek finančnej operácie, by nebola obci 



uhradená/preplatená vôbec. Tiež sa pýtala kontrolóra obce, či odporúča poslancom za toto rozpočtové 

opatrenie hlasovať. Kontrolór obce Ing. František Stanislav potvrdil pochybenie starostky, no zároveň 

upresnil, že nedôjde k navýšeniu schodku rozpočtu a presunom rozpočtových prostriedkov v rámci 

schváleného rozpočtu sa nezmenia celkové príjmy a celkové výdavky Ostatní poslanci sa zhodli na 

tom, že vedeli o výmene okien a starostka nič neurobila bez ich vedomia a preto rozpočtové opatrenie 

v počte hlasov 6 schválili.  

 

K bodu 6: 

V tomto bode starostka obce:  

 oboznámila  poslancov, že požiadala životné prostredie o stanovisko  o výrube lipy pred 

kostolom a ihličnana pred Obecným úradom, nakoľko lipa je dutá a pri nepriaznivom 

počasí padajú konáre a môžu ohroziť život ľudí, ktorí tam prechádzajú, ale aj autá, ktoré 

tam parkujú. Ihličnan zasahuje do elektrického vedenia a taktiež sa realizuje 

revitalizácia zelene pre obecným úradom, kde sa plánuje s výsadbou nového stromu.  

K bodu 7: 

V tomto bode vystúpila 

 p. Iveta Salugová a oboznámila poslancov o požiarnych hliadkach, ktoré budú 

realizované v najbližších dňoch. Taktiež upozornila starostku obce, aby opäť požiadala 

správu povodia Hornádu a Bodvy, aby zregulovali potok v časti „Ulička“ za p. Múdrym 

a v časti „Bolek“ za p. Petruškom. 

  p. Marek Ruman, ktorý upozornil na zlý stav mostíka pri dennom stacionári. Je potrebné 

vymeniť potrubie a spevniť asfalt, pretože tam chodia nákladné autá a môže dôjsť 

k nešťastiu.  

 Ing. Ján Kamenický oboznámil poslancov o zámere rekonštrukcie kuchyne v kultúrnom 

dome a technickom riešení tejto rekonštrukcie. Kuchyňa je v zlom stave, je potrebné urobiť 

toalety a šatne pre personál kuchyne, aby počas akcií nechodili cez sálu na toalety. V tomto 

bode vystúpila aj starostka obce a oboznámila poslancov, že v budúcnosti bude  možné 

žiadať zo združenia MAS LEV o dotáciu avšak po jej pridelení je potrebné vytvoriť 

pracovné miesta a dokladovať ich udržateľnosť 5 rokov, a to obec nie je schopná dodržať, 

pretože kuchyňa sa využíva  iba na spoločenské akcie a kary.  Poslancom sa tento zámer 

páči a preto sa rozhodli, že túto rekonštrukciu obec zrealizuje z vlastných finančných 

zdrojov.  

  p. Čurillová sa pýtala, či je cena 3 300,- € za rekonštrukciu schodov do základnej školy 

skutočne reálnou, pretože sa jej zdá táto cena prehnanou, na čo jej boli argumentované 

náklady na mzdy, odvody a materiál. 

 tiež sa p. Čurillová pýtala na dôvody rozviazania pracovného pomeru bývalej ekonómky 

obce p. Bohmerovej a na to, či obec zverejnila voľné pracovné miesto alebo akým iným 

spôsobom bolo obsadené toto pracovné miesto. Pani starostka uviedla, že voľné pracovné 

miesto nezverejnila nakoľko jej túto povinnosť neukladá zákonník práce, ani žiadny 

vnútorný predpis. Ekonómku si vybrala na základe jej predošlých skúseností s touto 

zamestnankyňou. 

 

 

 



K bodu 8: 

Príloha k zápisnici zo dňa 14.11.2018 

 

K bodu 9:  

Starostka obce poďakovala poslancom za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila.  

 

Zapísala:         Mgr. Ivana Farkašovská                 ............................................ 

Overovatelia:  Mgr. Júlia Čurillová                       ............................................ 

                        Ing. Ján Kamenický                       ............................................ 

 

 

 

V Domaňovciach dňa  23.11.2018                                                     Ing. Martina Bednárová 

                                                                                                                        starostka  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Príloha k zápisnici zo dňa 14.11.2018 

 

UZNESENIE 

z 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Domaňovce zo dňa 14.11.2018 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní jednotlivých bodov programu: 

 

A/ Berie na vedomie: 

- Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

B/ Schvaľuje: 

 

Uznesenie č. 35/2018 

Program rokovania 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 14.11.2018 

Hlasovanie  

Za: 6 (Mgr. Ivana Farkašovská, Iveta Salugová, Marek Ruman, Marek Gonda, Ing. Ján Kamenický, 

Ján Lukáč) 

Proti: 0     

Zdržal sa: 0       

Nehlasoval : Mgr. Júlia Čurillová 

 

Uznesenie č. 36/2018 

OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 10/2018 

Hlasovanie  

Za: 6 (Mgr. Ivana Farkašovská, Iveta Salugová, Marek Ruman, Marek Gonda, Ing. Ján Kamenický, 

Ján Lukáč)    

Proti: 0     

Zdržal sa: 0   

Nehlasoval: Mgr. Júlia Čurillová 

 

C/ Odporúča: 

 

OZ odporúča hlavnému kontrolórovi doplniť plán kontrol na rok 2019 o kontrolu rozpočtových 

opatrení k finančnému plneniu za roky 2015-2018.  

 

 

 

Týmto sú podpísané všetky uvedené uznesenia 

 

V Domaňovciach dňa 23.11.2018                                               Ing. Martina Bednárová 

                                                                                                           starostka obce 


